

Referat skolebestyrelsesmøde 27. november 2024

<p>Lyreskovskolen</p> <p>Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved "Pausen". Onsdag d. 27. november 2024 kl. 17.00-19.00</p>	<p>Mødedeltagere: Morten Schulz Kenneth Kristensen Ditte Rodenberg Mosgaard Susanne Ries Djennie Thomsen Gunvor Møller Michelsen Ebru Ozcan Lærer Charlotte Lindtner Lærer Trine Dicker Skoleleder Michael S. Petersen Elevrådsformand (Ikke valgt endnu) Næstformand elevrådet (Ikke valgt endnu)</p>
<p>Andre inviterede: Regina Thomsen</p>	

Afbud:

Dagsorden & referat

Pkt.	Tid	Indhold	Referat
1	25	Nyt fra: Skoleledelsen	<ul style="list-style-type: none">- Der har været nogle bortvisninger på baggrund af nogle elevsager.- Der bliver lavet nogle lister som florere på de sociale medier, snap chat. Listerne er bl.a. hvor nogle rangere piger efter deres udseende. Derud over er det nogle pornografiske billeder fra pornoblade, hvor man har taget billeder af elevers ansigter Og klistret på ud klip fra pornobladene.- Forældremøde 1. årgang, har været på baggrund af nogle forældre henvendelser.

		<p>Formanden</p> <p>Elevrådet</p>	<p>Afdelingsleder Michael Torp, har fået nyt job som øverste leder på Felsted skole. Det betyder at vi skal have en ny afdelingsleder.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Stillinger. Vi har i sinde at slå nogle stillinger op for at tilføre ekstra hænder. - Personalet trådt i karakter ift. Forbrug. Alle har været bevidste om at passe på forbruget, hvilket har givet effekt. - Midler fra centrale midler jf. styrkelse af almen området. - Visitering: Vi er i gang med at forsøge at visitere flere elever. Nogle skolestartere og enkelte af vores almenbørn, hvor vi ikke lykkes med opgaven. <p>Har fået nogle henvendelser fra forældre efter forældremødet på 1. årgang. Positive tilbagemeldinger.</p> <p>Der har været møde blandt skolebestyrelses formændene. De har sammen lavet et skriv til politikkerne omkring retningen i kommunen i forhold til at segregere færre. Det bliver i skrivet påpeget at denne proces går for hurtigt.</p> <p>Elevrådsmøde i grundskolingen, her er der arbejdet med at åbne op for at eleverne må holde frikvarterer på tværs.</p>
--	--	-----------------------------------	---

		Andre medlemmer		<p>Der er brug for at få maddamposer op i indskolingen.</p> <p>Gunvor foreslår at man fra start ved en visitering af elever til centeret, tænker på at have kontakt til almen.</p> <p>Ved lån af lokaler til klassearrangementer udfyldes der er en formurlar. Den er lavet som PDF, så den ikke kan skrives i. Nogle synes det er en udfordring at den ikke kan åbnes på telefonen.</p>
2	25	Udskolingen		<p>MSP. Bliver midlertidig afdelingsleder for udskolingen.</p> <p>Vi opslår en stilling og håber at kunne nå det til 1. marts. 2025.</p>
2.a.		Evaluering af personalets dag.		<p>En personale har henvendt sig til bestyrelsen med et ønske om at få morgenmad i stedet for pølsevognen. Hyggeligt med de små skilte rundt omkring.</p> <p>Vi tror ikke vi er klar til at andre skal passe børnene, da børnene har brug for kendte voksne.</p> <p>God stemning generelt.</p>
2.b		lejrskole		<p>Der vil komme et punkt på næste gang hvor der igen skal drøftes lejrskole da det økonomisk er en stor post.</p> <p>Dette skal først drøftes i MED, således at den drøftelse kan tages med i evt. beslutninger.</p>
3	20	Økonomi-opfølgning		<p>-0,7%</p> <p>MSP orientere om budgettet, der er blevet tildelt flere penge, derfor forventes der ikke et så stort underskud som først forventes.</p>
4	20	Elevtrivsel		<p>MSP har lavet et udkast til institutionsaftale som er sendt ind. I denne har han tilføjet nogle af de mål vi har for elevernes trivsel og faglige trivsel.</p> <p>Der bliver fremvist tal fra trivselsundersøgelsen.</p>

				Generelt er det en positiv udvikling fra sidste undersøgelse.
5	15	Kontaktforældremøde Evaluering		<ul style="list-style-type: none"> • Nogle henvendelser fra forældre der mente at det var positivt. • Flere havde forventet en dagsorden, det manglede. • Godt at mange dukkede op • Skal der evt. laves et møde mere, for at klæde dem mere på til opgaven. • Der er brug for at vi inden næste møde for afstemt hvilke budskaber vi har som skole. • Det er vigtigt at man i det forrum er klar over at man er der som skolebestyrelse og ikke som privat person. • Der er brug for nogle rammer om hvad rollerne er, kontakt forældre, forældreråd m.m. Der skal udarbejdes et princip herom. • Djennie har lavet et udkast til en beskrivelse som hun vil sende til resten af bestyrelsen. • Mange gav udtryk for at det var rart at få ansigt på bestyrelsen. • Det aftales at MSP undersøger muligheden for at få taget billeder af bestyrelsens medlemmer og hænge det i forhallen.
6	5	Evt.		<p>Bekymring over de mange lederskifte italesat, da det er ikke gavner historien og stabiliteten.</p> <p>Skolebestyrelsen ønsker at få besøg af skole og forældre.</p>
7	8	Nyt fra: Lukket område		
8	2	Punkter til næste møde		<ul style="list-style-type: none"> • Princip for kontaktforældre/forældreråd • Lejrskole • Evt. punkter fra årshjul